

《中考英语作文范文两篇：朋友》

中考英语作文是中考英语的重要环节，它不仅考验我们的英语表达能力，还考察我们的思维能力和文化素养。我们应该多背优秀的[中考英语作文范文](#)，不断提升自己的英语写作水平。



中考英语作文范文一: Friends

Friends are an essential part of our lives. They are like the lyrics of a beautiful song, accompanying us through ups and downs. Whenever we part ways, the song "Friends" often plays in our minds: "Friends, do you remember me? If you are happy, please forget me..."

Having good friends brings numerous benefits. They provide us with emotional support, making our burdens lighter. They encourage us to pursue our dreams and never give up. Moreover, friends broaden our horizons by exposing us to different perspectives and cultures.

True friendship is invaluable. It transcends time, distance, and differences. As the saying goes, "A real friend is one who walks in when the rest of the world walks out." Let's

cherish our friends and create everlasting memories together.

参考译文：

朋友

朋友是我们生活中不可或缺的一部分。他们就像一首美妙的歌曲的歌词，陪伴我们经历风雨。每当我们要分别的时候，那首歌“朋友啊朋友！你可曾想起了我，如果你正享受幸福，请你忘记我……”常常在耳边响起。

拥有好朋友给我们带来许多好处。他们为我们提供情感支持，让我们的负担变得更轻。他们鼓励我们追求梦想，永不放弃。此外，朋友通过让我们接触到不同的观点和文化，拓宽了我们的视野。

真正的友谊是无价的。它超越了时间、距离和差异。正如俗语所说，“一个真正的朋友是在全世界都离开的时候依然陪伴在你身边的人。”让我们珍惜我们的朋友，一起创造永恒的回忆。

中考英语作文范文二：

The Importance of Friendship

Friendship is a valuable asset in life. Just like the song goes, "Friends, do you remember me? If you are happy, please forget me..." Friends are there for us through thick and thin, offering support and comfort.

During our ups and downs, friends are our pillars of strength. They provide us with encouragement and push us to pursue our dreams. With friends, we can share our joys and sorrows, and they will always be by our side.

Friendship also broadens our horizons. By interacting with different friends, we can learn about different cultures and perspectives. This enriches our lives and makes us more open-minded.

In conclusion, friendship is essential for our well-being. Let's cherish our friends and create lasting memories together.

参考译文：

友谊的重要性

友谊是生活中宝贵的财富。就像歌曲中唱的那样，“朋友们，你们可曾想起我？如果你正享受幸福，请你忘记我……”朋友们在我们顺境和逆境中始终陪伴着我们，给予我

们支持和安慰。

在我们经历起伏的时候，朋友们是我们的支柱。他们为我们提供鼓励，并推动我们追求梦想。有了朋友，我们可以分享我们的快乐和悲伤，他们总会陪伴在我们身边。

友谊还能拓宽我们的视野。通过与不同的朋友交往，我们可以了解不同的文化和观点。这使我们的生活更加丰富，让我们更加开阔。

总的来说，友谊对我们的幸福感至关重要。让我们珍惜我们的朋友，一起创造持久的回忆。

